

လှေဆူညီ

GO FORWARD

ပျာကညီချာထံခဝ်ဂျာန်အတီပဂျာ

ယွၤစံးဘဉ်စီၤမိၤရှုနကိး
ထီၣ်ယၤဘဉ်မနုၤလဲၣ်.
စံးဘဉ်ပျာအံၣ်စရလးစိ
ဒ်ထိးကလဲၤတၢ်ဆူညီ
တက့ၢ်. ၂၆.၁၄.၁၅.

လိယုၤ ၂၀၁၈



မိသဉ်အမုၢ်နံၤ - လိယုၤ [၁၅] ဘီ
ပၢ်အမုၢ်နံၤ - လိယုၤ [၁၅] ဘီ
သဂုၣ်သမိအမုၢ်နံၤ - လိယုၤ [၂၄] ဘီ



နိဂုံး

ပုဂံကညီဘုရားထံခဝေရရှာ လံာ်နံာ်လံာ်လါအပူ လါယူမုာ်လါတလါလါအအိာ်ဒီး ဖိသာ်မုာ်နံာ်,ဟံာ်မုာ်နံာ်ဒီး သရံာ်သမါမုာ်နံာ်လါ တာ်အိာ်ဖျိာ်တဖာ်အိာ်ဒီးတာ်ရဲာ်တာ်ကျါအတာ်ဘူာ်တာ်ဘါ လါမုာ်နံာ်သ့ာ်တဖာ်အကီာ်န့ာ်လီာ်.

လာပသးသမူအတာ်လဲာ်အပူ ဟံာ်လါအမုာ်ဝဲနီာ်ခိဒီးနီာ်သးတဖာ် အတာ်ဘာ်ထွဲဒီးဖိလံာ်, ဟံာ်ဖိဃီဖိသ့ာ်တဖာ်အံာ် မုာ်တာ်လါအကါဒိာ်မးလာဟံာ်ဖိဃီဖိအတာ်ဒိာ်ထီာ်အကီာ်န့ာ်လီာ်.

ဟံာ်တဖာ်အသ့ာ်ဂုာ်သးကျါ အတာ်ဃုသ့ာ်ညါတာ်န့ာ် မုာ်တာ်လါအကဒုးဟူးဂဲာ်ဟံာ်ဖိဃီဖိ လါသ့ာ်ဂုာ်သး ကျါန့ာ်လီာ်. တာ်အံာ်မုာ်တာ်လါ အမုာ်မူဒါဒီးတာ်ခွဲးတာ်ယာ်လါ ဟံာ်သ့ာ်တဖာ်လါနီာ်ခိ, နီာ်သးအဂုာ်အခါးလာဟံာ်ဖိ ဃီဖိအကီာ်န့ာ်လီာ်.

မုာ်မဆါတနံာ်အံာ် ဟံာ်တဖာ်အတာ်ဒုးဟူးဂဲာ် ဟံာ်ဖိဃီဖိဒီးတာ်ကဲခိာ်ကဲနာ်လါ ဟံာ်ဖိဃီဖိတဖာ်အပူ လါ အမုာ်ဝဲ ဟံာ်ဖိဃီဖိတာ်ဘူာ်တာ်ဘါ, တာ်ဟံာ်ဖျါဟံာ်ဖိဃီဖိအတာ်အဲာ်, ဟံာ်ဖိဃီဖိအတာ်မလီလါ တာ်သိာ်လိမယုာ်, တာ်ဒိတာ်တဲာ်လါအဂုာ်, တာ်ဟ့ာ်ဆါကတီာ်လါဟံာ်ဖိဃီဖိ, တာ်တိာ်လါဟံာ်ဖိဃီဖိအတာ်အိာ်မူဆူညါအကီာ် မုာ်တာ် လါဟံာ်ကဘာ်မါဆူာ်ထီာ်လာပဟံာ်ပဃီန့ာ်လီာ်.

ဟံာ်သ့ာ်တဖာ်အတာ်အိာ်မူ, သကဲာ်ပဝး, ကဲခိာ်ကဲနာ်မုာ်ဟံာ်ဖိဃီဖိအတာ်ဒိာ်ထီာ်န့ာ်လီာ်. ဟံာ်ဖိဃီဖိအ တာ်မုာ်တာ်ခုာ် ဒီးသန့ထီာ်အသးလာဟံာ်တဖာ်အစုပူန့ာ်လီာ်. ဒ်ဟံာ်စီယံာ်ရှုစံးဝဲ “မုာ်ယဲဒာ်အံာ်,ဒီးယပူဟံာ်ဖိ, ပကမုာ်ယွါအတာ်လီာ်.”(ယံာ်ရှု ၂၄:၁၅) စံးဝဲအသိး မ်ပကမုာ်ဟံာ်သ့ာ်တဖာ်လါ အမုာ်မုာ်ဖိလံာ်, ဟံာ်ဖိဃီဖိသ့ာ်တဖာ် လါယွါကလုာ်ကထါဒီး ကဲထီာ်တာ်အိာ်မူလါအကဲဘျူး, မုာ်ပုာ်ဆူာ်တာ်သ့ာ်တဖာ်လါနီာ်ခိဒီးသ့ာ်ဂုာ်သးကျါ လါ ပဟံာ်ပဃီဒီး ပတာ်ဘာ်ထွဲသ့ာ်တဖာ်လါယွါအလါကပီအကီာ်န့ာ်တက့ာ်.

ပုာ်ဒီးတာ်ဆါဂုာ်အါ

**စဲမစာ်
နိဂုံး
ပုဂံကညီဘုရားထံခဝေရရှာ်**



ကော်ကယီဖူးတန်တဘျီတင်အိန်ဖိုင်ဖီးဒီ (၃၄) ဘျီတဘျီ

ကော်ကယီဖူးတန်တဘျီတင်အိန်ဖိုင်ဖီးဒီ ပုထီပိ(၃၄) ဘျီတဘျီ ဒီးဘန်တင်မအီဖဲ လါမာ်ရူး(၂၇-၂၉)သီ, (၂၀၁၀)နံနံ, ထဲသဲကျိခရ်တင်အိန်ဖိုင်, မိုးမးကဝီန့ဉ်လီ. ပုဟဲ ထီပိတင်အိန်ဖိုင် နီဂံခဲလက်အိန်ဖိုင်(၁၉၄၆)ဂုန့ဉ်လီ. တင်တီထုမာ်ဝဲ ဘါထုကဖဉ် သပုာ်ပုာ်လာသုတထုာ်ဖူးအဂီ န့ဉ်လီ. တနံအံၤခရ်ဂုာ်ခါဂုာ်ခါလဲ လဲတုမာ်ဝဲ သရ်ကျိခရ်ဒီး သရ်မုာ်ထုာ်ကလုာ်ဖီန့ဉ်လီ. တင်

အိန်ဖိုင်တဘျီအံၤ အိန်ဒီးတင် မလကဝီ ကီန့ဉ်ခွဲမတုာ်တင် သရ်ဒိန်ဒီးကထာ်ခရ်ကျိထုဒီး ယုထာထီပိဘန်ကုာ် ကီန့ဉ်ခွဲ အသီ လာအမာ်သရ်ဝုာ်လုအိန်(၂၀၁၀-၂၀၂၀)နံနံ အိန်ထံးတဝီ အဂီ န့ဉ်လီ. ဒူးအိန်ထီပိဘန် ကီတင်ဒူးအိန်ထီပိထီပိခါဂုာ်ခါလဲ ကျိ လာတနံအံၤ ဒီးဟံဂါဟံကျာဘန်သရ်မုာ်အိန်ဖိုင်မူ ဒဲဝဲကျိ ပုန့ဉ်တင်တဂုအသီးန့ဉ်လီ.

လဲးပုာ်ဒိကညီဘျာထံတင်အိန်ဖိုင် (၁၅၀)နံနံပုာ်သလံ



ကီတကုာ်, ဘိန်လဲခိန်ကလိန်, တဲးကံမုာ်နံကလံထံး တင်ထုကဖဉ်ကဝီ, လဲးပုာ်ဒိကညီဘျာထံတင်အိန်ဖိုင်ပုထီပိအနံနံ (၁၅၀)အသီ အိန်ဒီးတင်စံးဘျူးယွတင်ရဲတင်ကျဲဒီး တင်ဟံစီဆဲ ဘျီခရ်န့ဉ်လီ.

(၆.၅.၂၀၁၀)နံ ဂီ(၇:၀၀)နံရံ အိန်ဒီးတင်အိန် ထီပိဒီးဟံစီဆဲဘျီခရ်န့ဉ် တင်ရဲတင်ကျဲန့ဉ်လီ. တင်ရဲတင်ကျဲ တာတပတီလဲဘျီခရ်န့ဉ်အချာ ပုထုကဖဉ်အိန်ထီပိမုာ် သရ်ဒိန် စဲမယာ်ဘိန်, ပုတံတံတံသတီပျဲတဖဉ်မုာ် ဖဲသရ်မုာ်ဘျီခရ်, ဖုစုာ်ညီးဒီး ပုအိန်ထီပိဘျီအတြဲမုာ် သးပုာ်စီအါ သာ်န့ဉ်လီ.

စးထီပိလါမုာ်(၁-၅)သီ,(၂၀၁၀)နံ အိန်ဒီးတင်အိန်ဖိုင် သးစာ်, ဖိသုာ်တင်မလဲတဖဉ် ဒီး(၅)သီဟါ တင်ပုာ်ကုာ်တင်ရဲတင်ကျဲ န့ဉ်လီ. အိန်ဒီးကညီပုဒုတင်,သးဝံတင်ဖျိစိတဖဉ် မူးသးဖုံန့ဉ်လီ.

တင်ရဲတင်ကျဲခဲပတီတပတီ လဲဘျီခရ်န့ဉ်ပုာ် ပုဟာ လီဆုာ်နီမုာ် သရ်ဒိန်အတြဲဟာ်, ပုတဲဖျါဘျီခရ်န့ဉ် တင်သ့ဉ်ထီပိ





လါစုာ

၅

အဂ္ဂမ္မာ သးပုာအိဉ်လုဘာဉ်, ဒီးပုာစံဉ်တဲာတဲာလီာ တာ်မုာ သရဉ်ဒိဉ် ဒီးကထာဉ်လုာဝါန့ဉ်လီာ. ပုာထုကဗဉ်လုာထီဉ် ဘျီဉ်ရိဉ်လုာ သရဉ်ဒိဉ် စးယဲ, ဒီးပုာဟ့ဉ်ဂံာ်ဟ့ဉ်ဘါတာ်အိဉ်ဖိဉ်လုာ သရဉ်အိဉ်ကားစတဲာဉ်, ပုာထုကဗဉ်ကျာ်တံာ်လုာခဲသရဉ်ဒိဉ်ဒီးကထာဉ်သီက့ဉ်န့ဉ်လီာ.

ဂါ(၁၀:၃၀)န့ဉ်ရံဉ် မုာယုာဘလံာ်တာ်ဘါတာ်ရဲဉ်တာ်ကျဲာ န့ဉ်လီာ. ပုာဟာလီာဆုဉ်နီာမုာ သရဉ်ဒိဉ်အာဩာဟ့ဉ်, ပုာတဲာဖျါထီဉ်

တာ်အိဉ်ဖိဉ်န့ဉ်(၁၅၀)အတာ် လဲာဒီဖျါမုာ သးပုာမုာနီာနီာ, တံာ်ထဲာ ထီဉ်အဲခဲလုာ တာ်ဟီကျီဉ် ပုာအဂါ(၅၀)ဂါ, တဂါသဘာ်စုာစုာန့ဉ် လီာ. ယုာဘလံာ်တာ်ဘါတာ်အဲ ပုာစံဉ်တဲာတဲာလီာတာ်မုာ သရဉ်ဒိဉ် ဒီးကထာဉ်သီက့ဉ်န့ဉ်လီာ. ပုာထုကဗဉ်လုာတာ်အိဉ်ဖိဉ်အဂီာ်မုာ သရဉ်မုာဘျီထီဉ်ဒီး ပုာဆိဉ်ဂုာပျီကွာတာ်မုာ သရဉ်ဒိဉ်အဲခဲလုာ န့ဉ်လီာ. ယုာဘလံာ်တာ်ဘါတာ်အဲ တာ်အိဉ်ဖိဉ်ဖိဒီးဘျာထံ (၂၄)ဂါလီာ.

ပိတီပိ



သဉ်ပိယုဉ်က့ဉ်ကဝီာတာ်မုာပိကဂါလုာကရိဉ်

သဉ်ပိယုဉ်က့ဉ်ကဝီာ, ကီာပသံဉ်မို့မူး မာဝဲတာ်ကီာခါ ကါလုာကျီဉ်တာ်မာလဲတလါဒ်ကဝီာအပတီာအသီး အိဉ်ဝဲခဲန့ဉ်လံာ်လီာ. လုာတာ်မာလဲတလါအံာ်အဂီာ် ဟံာ်ဖိဉ်မာသကီးတာ်ဒီးကုာမုာခါလုာ ပ.ဘ.ယ.ဖ (ပုာမာလဲကါလုာကျီဉ်ကုာဖိတဖဉ်)ဒီး ဖိမုာခါလုာခါ တာ်အိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်လီာ. လုာတာ်အံာ်အဂီာ် မာဝဲ "တာ်သုသိဉ်လိတာ် အတာ်သိဉ်လိ" ဒီးတနံဉ်အံာ်ဖိမုာခါလုာအထီဉ်တာ်သုသိဉ်လိတာ် အတာ်သိဉ်လိအံာ် ပ.ဘ.ယ.ဖ ကုာဖိ(၂၅) ဂါ,ဒီးကုာဖိလုာခါတာ်အိဉ်ဖိဉ် တဖဉ် (၂၃)ဂါ, ခဲလကုာမုာဝဲ(၄၀) ဂါန့ဉ်လီာ. ပျီကွာတာ်သိဉ်လိဖဲ (၁၁.၃.၂၀၁၀)အနံာ်ဒီး လဲာသကီးဆုတာ်မာလီာဖဲ (၁၂.၃.၂၀၁၀) အနံာ်န့ဉ်လီာ.

တနံဉ်အံာ်, "တာ်သုသိဉ်လိတာ်အတာ်သိဉ်လိ" မာဝဲဖဲ သမိဉ်လုာတာ်အိဉ်ဖိဉ်, သဉ်ပိယုဉ်က့ဉ်ကဝီာန့ဉ် ဖဲ (၅.၃.၂၀၁၀) တုာ (၁၀.၃.၂၀၁၀)န့ဉ်လီာ. (၁၂.၃.၂၀၁၀)အနံာ်န့ဉ် ဖိမုာခါလုာတဖဉ် လဲာသကီးဆု တာ်လီာဒ်အလီာဘာဉ်ဝဲအသီးဒ်အမုာ (၁)ကွာလဲဉ်စူး (ထးဒီယံာ်ကရါ),(၂)မကံာ်လဟာဉ်(ထးဒီယံာ်ကရါ),(၃)သဲးယုကူ (ထုဒီယံာ်ကရါ),(၄)ခဲကူ(ထးဒီယုကရါ), (၅)ဖိမုာသန့(ထဲဒိဉ် ကီာမုာထီဉ်),(၆)မာကူးဒနံ(ထဲဒိဉ်ကီာမုာထီဉ်), (၇)သမိဉ်လုာ (ထဲဒိဉ်ကီာမုာန့ဉ်)ဒီး(၈)ဒီပုာဝါလုာ(သဉ်ပိမုာန့ဉ်ကရါ)သုဉ် တဖဉ် န့ဉ်လီာ.

သရဉ်မုာ Flora Kwa

တၢ်ပၢ်စုသရၣ်ကွံမ့ၢ်ညၢ်ရီု ဒီး သရၣ်ကျိၣ်ထူက့ၢ်



ပုၣ်လုၣ်ဝုၣ်တၢ်အိၣ်ဖှိၣ် ဖဲတၢ်အိၣ်ဖှိၣ်မုၢ်နံၤ ပုၤထီၣ် (၄၀) ဘျီတဘျီအံၤန့ၣ် ပဒီးပၢ်စုဘၣ် ပသရၣ် ခံၤလၢ အမ့ၢ်သရၣ်ကွံမ့ၢ်ညၢ်ရီုဒီး သရၣ်ကျိၣ်ထူက့ၢ်ဖဲ (၂၅-၃-၂၀၁၈)နံၤ, မုၢ်ဒီးနံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ပၢ်စုတဘျီအံၤ ပုၤဟံးလီၤဆ့ၣ်နီၤမ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်အံၣ်မိလု (ကီၢ်သရၣ် သမၢ်ကရၢနဲၣ်ရွဲၣ်) ပုၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတၢ်မ့ၢ် သရၣ်မုၢ် ဒိၣ်ဒီးကထၢၣ်ကြီထီၣ်ဒ့ၢ်(ခဝုၣ်နဲၣ်ရွဲၣ်မၤတၢ်တၢ်) ပုၤ ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါ သရၣ်ပၢ်စုခံၤမ့ၢ် သရၣ်ဒိၣ်ခွဲးဘး(ပုၣ် လုၣ်ဝုၣ်တၢ်အိၣ်ဖှိၣ်သရၣ်ဒီးတၢ်လၢကပီၤ) ပုၤဟ့ၣ်ဂံၢ် ဟ့ၣ်ဘါတၢ်အိၣ်ဖှိၣ်ဖဲမ့ၢ် သရၣ်ဒိၣ်ပၤသး(ကီၢ်ဘဲမိပုၤ နဲၣ်ရွဲၣ်မၤတၢ်တၢ်)ဒီး ပုၤထုကဖၣ်လၢပုၤခဲလၢာ်အဂီၢ် မ့ၢ်သရၣ်ဒိၣ်ဒုးသုး(သပိတိၣ်စံးယိၣ်တၢ်အိၣ်ဖှိၣ်သရၣ်) န့ၣ်လီၤ.

သရၣ်ဒိၣ်လၢပၢ်ထီၣ်အစုလၢ သရၣ်ကွံမ့ၢ်

ညၢ်ရီုအခိၣ်လါမ့ၢ်ဝဲ(၁) သရၣ်ဒိၣ်သးဆံ (၂) သရၣ် ဒိၣ်အိဖှိ (၃) သရၣ်ဒိၣ်ဘုလၢဂံ (၄) သရၣ်ဒိၣ်စ့ၣ်မိၣ် ကျိၣ် (၅) သရၣ်ဒိၣ်လုဘုးစတိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပၢ်ထီၣ် အစုလၢ သရၣ်ကျိၣ်ထူက့ၢ်အလီၤတဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ (၁) သရၣ် ဒိၣ်ကံဒိၣ် (၂) သရၣ်ဒိၣ်ဆၣ်ကပီၤထူ (၃) သရၣ်ဒိၣ်န ပိလံယၣ် (၄) သရၣ်ဒိၣ်ရွဲၣ်သ့ (၅) သရၣ်ဒိၣ်ထီခွၣ် တဖၣ်လီၤ. ပုၤလၢအဒုးကၤထီၣ်ဆုကၤသူ (Gown) ဒီး ဒုးလံၤထီၣ်ကိၣ်လံၤ (Stole)မ့ၢ်ကီၢ်သရၣ်သမၢ်ကရၢ နဲၣ်ရွဲၣ်သရၣ်ဒိၣ်အံၣ်မိလုဒီး ပုၤဟ့ၣ်တၢ်ဒီးပၢ်စုမ့ၢ်ဒါလၢ သရၣ်ဒီးတၢ်ပၢ်စုခံၤ မ့ၢ်ဝဲကီၢ်နဲၣ်ရွဲၣ်သရၣ်ဒိၣ်ဒီးက ထၢၣ်ဟ့ၣ်မုၢ်ထူန့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဝဲ သရၣ်ဒိၣ် လၢအဆိၣ်ဂုၤပုၤတၢ်မ့ၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ကွံမ့ၢ်ညၢ်ရီု မ့ၢ် သရၣ်ဒိၣ်အဂၤတဖၣ် ယုၤထီၣ်သကိးအစုကိးဂၤဒီး လီၤ.

စီၤတံၣ်က့ၢ်(ပုၣ်လုၣ်ဝုၣ်)

တၢ်ခိးဘျုးဆၢဂုၤ

သးပုၢ်စီၤမူလၢဂံၢ်ချုးန့ၢ်ဘၣ်နံၤအိၣ်ဖျဲၣ်ဆၢက့ၤ (၄၆)ဝိတဝိအယံ သးခုးဘျုးယုၤ ဒီးဟ့ၣ်မၤဘျုးလဲၤဆူညါ မဲးကစံ (၁၀၀၀၀)ဘးတိတီန့ၣ်လီၤ.
 စံးဘျုးဒီးဆၢဂုၤဘၣ်သးပုၢ်စီၤမူလၢဂံၢ်လၢမံနကချုးန့ၢ်ဘၣ်နံၤအိၣ်ဖျဲၣ်ဆၢက့ၤ အဝိတဖၣ်အဝိ ပုၤ ဒီးတၢ်အိၣ် ဆူၣ်အိၣ်ချုးလၢနီၢ်မိနီၢ်သး လၢပုၤ ဒီးယုၤအဘျုးထူးအဖိၣ်တီၤတက့ၢ်.



ကံတီအူပကူကစားချာကစား ခရံဖိတက်ကူဘုကူသုတမလိ (၃)ဘွဲ့တံဆိပ်

ကံတီအူပကူ ကစားချာကစားခရံဖိတက်ကူဘုကူသုတမလိ(၃)ဘွဲ့တံဆိပ် ဘုကူသုတမလိ အစီအစဉ် လာဗာလိတ် တက်အိန်ဖိုင်ဖဲ (၂၀၁၈)နံ၊ လါအူ ဖြိုင်(၂၆-၂၉)သီန့ဗ်လီ။ တက်တိတ်ထူမ့ဝဲ “ဒိန်ထီဗ်လါ တက်သုဗ်ညါတက်ဘျူးတက်ဖိုင်” (လူ ၂:၅၂, ၂ပု: ၃:၁၈) န့ဗ်လီ။

တက်မလိကူခိန်မ့ဝဲ သရန်မုဗ်သဲမ့းကူဗ် (ကစား ၁.တ ပုၤနဲဗ်တံ) ပုၤသိဗ်လိတ်တဖန်မ့ဝဲ သရန်လုလွဲဝါ သိဗ်လိလံာ်စီဆုံ, သရန်လီအဲဗ်ထူ သိဗ်လိတ်သးဝံဗ်, ပုၤသိဗ်လိတ်ဟူးတက်ဂဲးဒီးတက်ဂဲး ကလံဗ်မ့ဝဲ သရန်မုဗ်အဲဗ်သဘျူထူ, Social & Bible Game မ့ဝဲသရန်မုဗ်လီအဲဗ်မူ, ပုၤကွာ်ထွဲတက်ဆဲးလီ။

မံ သရန်မုဗ်လုလုဗ်မ့ဗ် ကွာ်ထွဲတက်မလိအဲဗ် သရန်မုဗ်ကွဲၤစလံဒီး တက်အိန်တက်အီန့ဗ် မ့ၢ်သရန်မုဗ်ဘျူဗ်ဖိလီ။ ဒ်ပကစားအိန်ဒီး တနံဗ်တဘျီတက်မလိလါအ မ့ၢ် Junior Camp အံ ပမာဘုဗ်အီတနံဗ်အံၤဂုၤဂုၤ လီ။

နံဗ်လါကဟဲ(၂၀၁၉)နံဗ်စ့ၢ်ကီး ပအိန်ဒီးပတက် တိတ်လာပကမာဘုဗ်ဒီး Junior Camp တက်မလိ(၄)ဘွဲ့ တဘျီအဗိ ပဗုကညးဘုဗ်မိတ်ဒီပုၢ်ဝဲကီးဂါလါက သုဗ်နီဗ်ပုၤလါတက်ထုကဖန်န့ဗ်လီ။

တဘျီအံ ပုၤမလိတ်ဖိကူဖိ ဟံဗ်ဖိုင်ခဲလါဗ် (၁၉၇)ဂါ ဒီးသရန်, သရန်မုဗ်ခဲလါဗ် (၈)ဂါန့ဗ်လီ။ ဆူနံဗ်လါအကဟဲ ပဆာမုာ်လါလါ မိတ်ကဆီဗ်ထွဲစ့ၢ် ကီးဖိလံလါ တက်မလိအဆာကတီၢ်န့ဗ်လီ။

လုလုဗ်မ့ဗ်

တံးဘျူးဆာဂုၤ

လာတက်သုဗ်နီဗ် ဝဲမုဗ် နီၢ်ရဲးစံမုၤရံၤအဂီၢ် သရန်မုဗ် ဒီးဖနံဗ်ရိဟုဗ်မာဘုဗ်လဲၤဆူညါမဲးကစံ (၁၀၀၀၀)ဘး တီတီန့ဗ်လီ။

စံးဘျူးဘုဗ် သရန်မုဗ်လါအဟုဗ်မာဘုဗ်တက်န့ဗ်လီ။ မံယုၤ ကမာပုၤကွၤ န့ဗ်ဖိထာဖိ အတက်လီၤဖျိုင်လီၤဟံ, မံသုကဘုဗ်ဘျူးဘုဗ်ဖိုင်, ဘုဗ်ဆိဗ်ဂုၤအါထီဗ် လါသုတက်အိန်မူဆူညါတကွၢ်န့ဗ် မ့ၢ်ပတက်ဆာဂုၤထုကဖန်န့ဗ်လီ။

ပလဲအိတ်တီအိတ်ဖိုင် နံ(၁၀၀)ယူဘလံ



ဒူပိုင်လဲကဝီ၊ ကီဘျဲး၊ ပလဲအိတ်တီအိတ်ဖိုင် အိတ်ဒီးနံ(၁၀၀)ယူဘလံတီရဲတ်တီကျဲးဖဲ (၈.၄.၂၀၁၈)နံ ဂီ(၇:၀၀)နံရဲတ်အဆာကတီနံလီ။ တီတီထုမုာ်ဝဲ “စံးဘျဲးယူဒီး မလဲပုဲခရဲတ်မံးရဲတ်” နံလီ။ ယူဘလံတီဘါတီရဲတ်တီကျဲးတဘျီအံ ပုဟလီဆုာ်နီမုာ်ဝဲ သရဲတ်ကီအူ၊ ပုဟပံဖျါထီပိုင်တီအိတ်ဖိုင်တီစံင်စီတီမုာ်ဝဲ သးပုာ်ဒါနံ၊ ပုစံင်တဲတဲလီ တီမုာ်ဝဲ သရဲတ်ဒီးကထာ်ရွဲကွါဒီး ပုကတီဟ့ုဂံဟ့ုဘါမုာ်ဝဲ သရဲတ်ဒိတ်ဒီးကထာ်ဖိသီနံလီ။ ပုဘါထုကဖဲတ်တီတဖဲတ်မုာ်ဝဲ သရဲတ်မုာ်ဝဲအဲလဲးစဘဲး၊ သရဲတ်ဆဲးစုဘါဒီးသရဲတ်ခိုင်အူနံလီ။ လာခံကတီပုဆိတ်ဂုပုဂံကွါ တီမုာ်ဝဲသရဲတ်ဒိတ်စီမိတ်ဒီး လာတီရဲတ်တီကျဲးအံ နံဟူဘဲတ်တီသးဝံင်ရီလဲ ပုအဂတကယ

(ပလဲအိတ်တီအိတ်ဖိုင်, ဇလး, ကမါလိတ်, လုာ်လီာ်, ညာ်မဲာ်, ဒဟီ, ပြီဝါဒီးစမူရနတီအိတ်ဖိုင်တဖဲတ်)နံလီ။

ဝိဖိုင်တီအိတ်ဖိုင်အတီအံင်စီတီတီအိတ်ဖိုင် ပသုာ်ညါဘဲတ်တီအိတ်ဖိုင်အဂုာ်ဒီး ပုလဲကရကရီဂုာ်ကျဲးစားတီဖဲနီဘူာ် အဂုာ်နံလီ။ ကီဘျဲးဒူပိုင်လဲကဝီ ပလဲအိတ်တီအိတ်ဖိုင်ကဲထီပိုင်အဆိကတီနံလီ။ တီအိတ်ဖိုင်သရဲတ်, သရဲတ်ဒိတ်ရဲနံ အသးအနံလါပုာ်ထီပိုင်ဒီးတီဆူးတီဆါမဲတံင်တံင်အီအဲယီ ဟ့ုလီကုမုဒါလဲ သရဲတ်ကီအူအစုပုနံလီ။ တီအိတ်ဖိုင်အံအိတ်ဘူးဒီးပုမိတ်ကဲဖိတဖဲတ်အဲ နံဟူဘဲတ်မိတ်ကဲသးစာ်တဖဲတ် တီသုာ်ဝံင်သးဆါ လဲယူဘလံတဘျီအံနံလီ။

စီပိုင်လဲ(ဘျဲး)

တီစံးဘျဲးဆါဂု

လာတီအဲတ်တီမဲသကီးတီဒီးလဲဆူညါမဲကစံတီဖဲတီမဲအဂီီ သရဲတ်မုာ်လူလူာ်မုာ် ဟ့ုမဲဘူာ် (၁၀၀၀၀)ဘးတီနံလီ။

စံးဘျဲးဘဲတ် သရဲတ်မုာ်လဲအဟ့ုမဲဘူာ်တီနံလီ။ မဲယူကဆိတ်ဂုနဲလဲနဲတီဖဲတီမဲအပူ၊ နတီတီတီမုာ်လဲကလဲပုထီပိုင်ဘး, နကမုာ်လဲသးစုဘဲတ် ယုာ်ဒီးပုလဲအဘဲတ်ထွဲဒီးနဲလဲဘီမုာ်အတီဖဲတီမဲအပူထီဘီတကွါ။



ဖဲ(၁.၄. ၂၀၁၈) မုဒ်ဒီးနံ၊ မုဒ်ဆါဒိတက်ဘါကတီၢ် ကီၢ်ပွဲၣ်သုၣ်ယၣ်ဝဲတံၣ်, သုၣ်ယၣ်ဝဲတံၣ်ကဝီၤ, ခိုင်ခွဲပျီတက်အိန်ဖိုင်အိန်ဒီး တက်ဟ်ကန်ဟ်ကျာ တက်အိန်ဖိုင်သရဏစာ သရဏဖဲလံးထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ဒီးဖဲ(၂၂.၄. ၂၀၁၈) ဂီၤ(၆:၀၀)န့ၣ်ရံၣ်န့ၣ် တက်အိန်ဖိုင်တက်ဘါသရဏတက်ဟ်စီဆုံအီၤန့ၣ်လီၤ. လာတက်ရဲၣ်တက်ကျဲၤလာသရဏစာကတီၢ် ပုၤဟဟ်လီၤဆုၣ်နီၤမ့ၢ် ကဝီၤခိၣ် သရဏဒိၣ်လါရံၣ်, တက်ထုကဖဉ် လာသရဏဒိၣ်သးဒုန့ၣ်လီၤ. ဖဲကမုၢ်တရံးသရဏအခါ သးဝံၣ်သကိး ယသးခုဆဲးဒိၣ်လဲၣ်လီၤ. ဖဲခွဲၣ်မ့ၢ်ဒီးပုၤသုၣ်ခိၣ် တံၢ်တံၢ်သတီၢ်ပျံၤဝဲ ပုၤအိးထီၣ်သရဏအတြီၤလာသးပုၤလူလုၢ်န့ၣ်လီၤ. တက်ရဲၣ်တက်ကျဲၤလာသရဏပုၤ ပုၤဟဟ်လီၤဆုၣ်နီၤ သရဏဒိၣ်အိန်ခွဲၣ်, ပုၤဒုတနုၤ သရဏမုၢ်ထုဘျၢ, ပုၤတဲၤဖျါသရဏအဂီၢ် သရဏမုၢ်အ့အ့ထု, ဖးလံာ်စီဆုံ ဒီးကိးထီၣ်ထီၣ်သးဝံၣ်လာ သရဏကျဲၤဖးန့ၣ်လီၤ. ပုၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတက်လာ သရဏဒိၣ်န့ၣ်သါ, ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါတက်အိန်ဖိုင်ဖိလာသရဏဒိၣ်ဆုၣ်စ့ထု, လုၢ်ထီၣ်သရဏထုကဖဉ်လာ ကီၢ်ခိၣ်သရဏဒိၣ်လါဖိ, တက်ကတီၢ်စံးဘျူးလာသရဏမုၢ်ခရဲၣ်စတဲန့ၣ်, ဒီးတက်ထုကဖဉ်ကျာၢ်တံၢ်လာ သရဏဒိၣ်ထုန့ၣ် ဒီးသရဏဒိၣ်သါထီၣ် ဆိၣ်ဂ့ၤပျံၤတက်န့ၣ်လီၤ. အိးဖိုင်စူးတက်မာလီၢ်, အမလိးတက်အိန်ဖိုင်, စ့ၣ်ခိၣ်တက်အိန်ဖိုင်, ဒီးစီၤဆာခွဲၣ်ထုဒီးအသကိးတဖဉ် ဟဲမးယံမးလာတက်ရဲၣ်တက်ကျဲၤတဘျီအံၤလာတက်သ့ၣ်ဝံၣ်သးဆာတဖဉ်န့ၣ်လီၤ.





Fresh Pine Disinfectant Floor Cleaner

တၢ်မၤကဆိဖုဒါခိၣ်အချါသိၣ်ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ဒီးအါလၢသ့ၣ်သ့ၣ်

သ့ၣ်သ့ၣ်န့ၣ် မၤကဆိကွံၣ်တၢ်အသိအချါ, တၢ်ဘၣ်အဘၣ်သိ, ဒီးတၢ်န့ၣ်တၢ်န့ၣ်တဖၣ်သ့ၣ်လီၤ.



- ဘၣ်တၢ်ဟဲၣ်စိၣ်န့ၣ်အါလၢကီၢ်စ့ကဖူ
- တၢ်သူၣ်အါသ့ၣ်လၢ ဖုဒါခိၣ်အကလုာ်ကလုာ်အဂီၢ်လီၤ.
- ဒီတအတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယိၤအယၢ်လၢဘၣ်ကူဘၣ်ကဲတၢ်သ့တဖၣ်လီၤ.
- တၢ်, စီလီ, သ့ၣ်ဘုလါ, ပအူး ဒီးဂုၤဂၤ သုတဖးထီၣ်တဂ့ၤအဂီၢ်ဒီတအဝဲလီၤ.
- ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အါလၢ သ့ၣ်သ့ၣ်လီၤ.
- တၢ်စ့ၣ်တၢ်ပျၢ် လၢကမၤဆူးမၤဆါပုၤတပၣ်ဘၣ်.
- ဖုဒါခိၣ်လၢ တၢ်ဘၣ်အဘၣ်သိ ဒီး သိစဲဘူးတၢ်သးတဖၣ်န့ၣ်မၤကဆိထီၣ်ဝဲသ့ ညီကဒ်လီၤ.
- မၤကဆိ, မၤကပီၤဖုဒါခိၣ်ဒီး သ့ၣ်သ့ၣ်အတၢ်န့ၣ်မူ မၤမုာ်ပသးလီၤ.
- တၢ်ထုးထီၣ်အါလၢ ပတီၢ်ထီၣ် ဒီးခဲအံၤ ဘၣ်တၢ်စူးကါအါလၢကီၢ်စ့ကဖူ ချဲၣ်ကဲၢ်ကဘီယူၤသန့န့ၣ်လီၤ.
- ဘၣ်တၢ်စူးကါအါအါဂီၢ်ဂီၢ်လၢ ကီၢ်အမဲၤဂုၤက, ကီၢ်အိးစၢၣ်လယၢ်ကီၢ်အုၣ်အိၣ်န့ၣ်, တဂူးကီၢ် ဒီးဂုၤဂၤတဖၣ်လီၤ.

မုာ်လၢတၢ်စူးကါန့ၣ်ဆၢၣ်အသးအကၢ် မျးကယၤပုၤပုၤအေဖိ တမၤဘၣ်ဒိ တမၤဟးဂီၤဖၣ်ကပူၤအတၢ်ပိးတၢ်လီၤ, ဒီးခိၣ်ဃၢၤတဖၣ်အမဲၣ်ညါ မၤကဆိ မၤကပီၤထီၣ်တၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

"A Clean Floor also give you a healthy family life"

Produced by : Golden Wing Chemical Pte Ltd (Singapore)
Imported and distributed by : (J&M) Eagle Wings Co.LTD
No(33), U Ba Oh Street, Ward No(2), Mayangone Township, Yangon, Myanmar
Tel : 09-250 280 218, 09-424 795 295, 09-730 506 83